
Vragen van BVNL aan wethouder Scheepers over theater Hilversum 
 
Helaas is het een feit dat ons mooie Hilversum al jaren geen eigen theater meer heeft, dat wil 
zeggen we hebben wel een mooi theater echter deze staat leeg, wordt niet gebruikt waarvoor 
het bedoeld is en het is ons inziens een groot gemis voor het mooie Hilversum om geen 
theater te hebben.  

Er wonen ruim 90.000 mensen in Hilversum, we geven voldoende subsidies aan cultuur 
echter ons eigen mooie theater staat er maar triest en verlaten bij.  

Nu hebben we begrepen dat er plannen liggen voor eventueel een theater op het arenapark, 
echter hoe concreet zijn die plannen en hoelang gaat dat duren? 

Moeten wij als Hilversum jarenlang willen wachten op het feit dat er heel misschien ergens 
ooit een nieuw theater gebouwd gaat worden?  

Is er misschien een mogelijkheid om ons mooie ‘theater Gooiland’ nieuw leven in te blazen? 
Al dan niet tijdelijk? 

Is de wethouder het met ons eens dat een stad als Hilversum toch echt niet zonder een mooi 
theater kan en is hij bereid hier invulling aan te geven/deze of een andere mogelijkheid te 
onderzoeken? 
 
Met vriendelijke groet,  
Anita Leeuwin BvNL Hilversum 

 


